
Dz-07.0021.1.40.2019  

Protokół nr 41/019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 12 grudnia 2019 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny Filipiak. 

Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności trzech członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 5 grudnia 2019 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały, który będzie mógł być wprowadzony do porządku obrad 

sesji zwołanej na 17 grudnia 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Przygotowanie projektu uchwały, który będzie mógł być wprowadzony do porządku obrad 

sesji zwołanej na 17 grudnia 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 40. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 5 grudnia 2019 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 34/2019). Uchwała została podjęta jednomyślnie – 

3 głosami za. 

Ad. 3. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały, który będzie mógł być wprowadzony do porządku 

obrad sesji zwołanej na 17 grudnia 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zniesienia statusu pomnika przyrody na terenie 

Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: WS-07.6120.3.2019.KP z 24.10.2019), przygotowany 

przez Komisję Zieleni (druk nr 162) zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do 

dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie pozytywną opinię do 

projektu. Zarząd jednomyślnie – 3 głosami za uchwalił pozytywną opinię do projektu. 

Ad. 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 informacja Wydziału Obsługi UMK nt. aktualnego stanu środków poniesionych na 

utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy – zapoznano się,  

 informacja Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia nt. poziomu wykonania umowy  

zawartej w ramach programu profilaktyki następstw dysplazji stawów biodrowych 



i wysokości niewykorzystanych środków - przyjęto do wiadomości; Zarząd rozważy 

zmniejszenie środków na analogiczne zadanie w 2020 r., 

 pismo Wydziału Kształtowania Środowiska UMK w sprawie konsultacji społecznych 

w przedmiocie projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie zasad udzielania 

i rozliczania dotacji celowej na zadania służące ochronie zasobów wodnych w ramach 

krakowskiej mikroretencji wód opadowych i roztopowych – zapoznano się; stosowna 

informacja zostanie zamieszczona na stronie internetowej oraz na tablicach informacyjnych 

na terenie dzielnicy, 

 pismo Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu UMK w sprawie organizacji ruchu na 

ul. Kamedulskiej – zapoznano się; Zarząd przygotuje w tej sprawie projekt uchwały na sesję 

Rady. 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad na posiedzenie przybył członek Zarządu 

Krzysztof Jakubowski. 

Ad. 5. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd projektu 

uchwały w sprawie organizacji ruchu na ul. Kamedulskiej w Krakowie, który będzie mógł być 

wprowadzony do porządku obrad sesji zwołanej na 17 grudnia 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 

Statutu Dzielnicy. 

Po zreferowaniu projektu uchwały odbyła się dyskusja, w której głos zabrali: Witold Górny, 

Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski. 

Projekt uchwały w sprawie organizacji ruchu na ul. Kamedulskiej w Krakowie został uchwały 

stosunkiem głosów: 2 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (druk nr 163). 

Ad. 6. 

Szczęsny Filipiak poinformował o spotkaniach wigilijnych, na które zostali zaproszenie 

członkowie Rady Dzielnicy. 

Krzysztof Kwarciak zapowiedział przygotowanie projektu uchwały dotyczącego konsultacji 

społecznych dotyczących zawodów konnych na Błoniach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 17.50 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                    

            

      Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 

 


